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dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

helyben

tárgy:írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) skk. bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II .
24.) OGY határozat 124 . § (1) skk. bekezdése alapján „Folytatott-e vizsgálatot a
Földművelésügyi Minisztérium a Hajt-a Csapat munkaszervezeténél?"címmel írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr . Fazekas Sándorhoz a Földművelésügyi
Minisztériumot vezető miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A HAJT-A Csapat Egyesületet 2008-ban, 14 Tápió menti település önkormányzatai, civi l
szervezetei és vállalkozásai alapították, azzal a céllal, hogy a nehéz gazdasági helyzetb ő l adódó
hátrányokat könnyebben ledolgozhassák az ott él ő emberek és szervezetek . Az így megalakul t
egyesület feladata az európai uniós támogatások, els ősorban a Földművelésügyi Minisztérium
által meghirdetett LEADER program helyi koordinálása . Munkaszervezetük tápiószelei irodáj a
LEADER pályázati információs központként m űködik, melynek 3 munkatársa van .
Információink szerint 2015-ben többen jelezték Czerván György államtitkár úrnak, hogy a
pénzügyi elszámolásaikban hiányosságok merülhettek fel, ezért kérték a minisztériumot, hog y
kezdeményezzen vizsgálatot a munkaszervezetnél, amit tudomásunk szerint a tárca le i s
folytatott .



Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

1. Igaz-e, hogy vizsgálat indult a Hajt-A Csapat munkaszervezeténél, amelyet Susztrik
Gergő, a Földművelésügyi Minisztérium Agrárfejlesztési F őosztályának szakmai
tanácsadója folytatott le ?

2. Amennyiben volt vizsgálat, az mit állapított meg? Találtak-e bűncselekményre utal ó
gyanút?

3. Amennyiben a vizsgálat kiderített bármilyen szabálytalanságot, annak volt-e valamilye n
személyi következménye, indult-e eljárás a munkaszervezet vezet őjével - Faragó
Júliával - szemben?

4. Amennyiben találtak bűncselekményre utaló jelet, tettek-e feljelentést? Amennyiben
igen, annak mi lett az eredménye?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017 . május 25 .

dr. zabó Szabolcs
függ en országgyűlési képviselő
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